
Protokół nr 10/12 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 25 czerwca 2012 r. 
 

 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1430. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
 
Tematyka komisji:   
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXIII Sesję Rady Miejskiej. 
3. Rozpatrzenie skargi 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski.  
 
Ad2.  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie 
w roku 2011, 

Przedstawiła p.o. dyrektora MOPS – Adrianna Narkun. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi bądź pytania radnych, przedstawicieli klubów 
radnych do przedłożonego projektu uchwały. Jeżeli nie ma to powyższy projekt uchwały 
poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

W czasie głosowania nieobecny był radny Kamil Sęk. 
b) miejskiego programu pomocy społecznej na rok 2012, 

Przedstawiła p.o. dyrektora MOPS – Adrianna Narkun. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi bądź pytania radnych, przedstawicieli klubów 
radnych do przedłożonego projektu uchwały. Jeżeli nie ma to powyższy projekt uchwały 
poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano:  
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
c) zgody na dokonanie przez Burmistrza darowizny między Miastem Białogard a 

Skarbem Państwa niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 
Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi bądź pytania radnych, przedstawicieli klubów 
radnych do przedłożonego projektu uchwały. Jeżeli nie ma to powyższy projekt uchwały 
poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
 



d) zmieniająca uchwałę w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 
nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez Miasto Białogard ze środków 
specjalnego funduszu na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-
wychowawcze, tworzonego w budżecie Miasta, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Lucyna Szymecka. Powiedziała, że projekt zmienia % 
wskaźnik przyznawanej nagrody. Dyrektor szkoły przydziela 80% nagrody, a Burmistrz 20%. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi bądź pytania radnych, przedstawicieli klubów 
radnych do przedłożonego projektu uchwały. Jeżeli nie ma to powyższy projekt uchwały 
poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 2, przeciw - 0, wstrzymało się – 3. Opinia pozytywna. 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich 

zakładów budżetowych,  
Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Lucyna Szymecka. Powiedziała, że powyższe dotacje są 
weryfikowane.  
Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi bądź pytania radnych, przedstawicieli klubów 
radnych do przedłożonego projektu uchwały. Jeżeli nie ma to powyższy projekt uchwały 
poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Lucyna Szymecka. Powyższa zmiana obejmuj środki 
szwajcarskie, ruszamy z inwestycją. 
Burmistrz Miasta powiedział, że chodzi o poręczenie starostwu 3 mln zł.  
Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi bądź pytania radnych, przedstawicieli klubów 
radnych do przedłożonego projektu uchwały. Jeżeli nie ma to powyższy projekt uchwały 
poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 2, przeciw – 2, wstrzymało się – 1. Komisja nie wydała opinii. 
g) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Białogard na lata 2012-2019, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Lucyna Szymecka. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi bądź pytania radnych, przedstawicieli klubów 
radnych do przedłożonego projektu uchwały. Jeżeli nie ma to powyższy projekt uchwały 
poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
h) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 

31.12.2011r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 
2011, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Lucyna Szymecka. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi bądź pytania radnych, przedstawicieli klubów 
radnych do przedłożonego projektu uchwały. Jeżeli nie ma to powyższy projekt uchwały 
poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
i) absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 

2011. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że jest Regionalna Izba Obrachunkowa w 
Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji 
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Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Miasta Białogard z tytułu wykonania budżetu za 2011r. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi bądź pytania radnych, przedstawicieli klubów 
radnych do przedłożonego projektu uchwały. Jeżeli nie ma to powyższy projekt uchwały 
poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 

 
Ad3. 
Rozpatrzenie skargi. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że wpłynęła od Pani Magdaleny Jaworskiej-
Kranich skarga na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 w Białogardzie. Powyższą skargę 
rozpatrzyła komisja merytoryczna – Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady 
Miejskiej w Białogardzie. Komisja ta na posiedzeniu w dniu 25 czerwca 2012r. rozpatrzyła 
skargę tej Pani na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 w Białogardzie. Po 
wyjaśnieniu wszystkich okoliczności sprawy ze względu na wątpliwości natury prawnej 
Komisja wystąpiła o opinię prawną i zajęła stanowisko zgodne z opinią Kierownika Biura 
Prawnego aby skargę przekazać do rozstrzygnięcia przez Burmistrza Białogardu.  
 
Biorąc pod uwagę powyższe ustalenia Komisja Rewizyjna postanowiła w projekcie uchwały 
w sprawie skargi dotyczącej działalności Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 w Białogardzie 
wystąpić do Burmistrza Miasta jako przełożonego służbowego o rozstrzygnięcie skargi.  
 
Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi bądź pytania radnych, przedstawicieli klubów 
radnych do przedłożonego projektu uchwały. Jeżeli nie ma to powyższy projekt uchwały 
poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
       Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.        
W czasie głosowania nieobecny był radny Sławomir Domański.  
 
Ad4. 
Sprawy różne.  
Radny Daniel Glinka złożył wniosek aby u zbiegu ulic Wiślanej i Mickiewicza zamontować 
lustro ułatwiające poruszanie się pojazdom.  
Komisja Rewizyjna poparła powyższy wniosek i skierowała go celem załatwienia 
Burmistrzowi Miasta. 
 
Ad5. 
Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1525. 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski  
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  


